
اخبارخبر كوتاه داریوش یگانه برای سومین بار شهردار هشتگرد شد
شهردارهشتگرد  ومعارفه  تودیع  مراسم 
باحضورمعاون امورهماهنگی عمرانی استاندارومدیرکل 
فرمانداری  البرز،سرپرست  استانداری  شهری 
مردم   نماینده   ، ساوجبلاغ  جمعه   ساوجبلاغ،امام 
شورای  درمجلس  طالقان  و  نظرآبا   – ساوجبلاغ 
از مسئولین  اسلامی  ،پدرشهیدان بغدادی وجمعی 
شهرستان و مدیران وکارکنان دوایر شهرداری درسالن 
امام  مراسم  این  برگزارشد.در  هشتگرد  شهیدباکری 
از  ابتدا  ساوجبلاغ  در  فقیه  ولی  نماینده  و  جمعه 
خدمات دکتر امیربهمنی شهردارسابق در طول تصدی 
مسئولیت شهرداری تشکر کرد و گفت :دکتربهمنی 
شهردار خوبی بود و همراهی مناسبی در امور فرهنگی 
از شهرداران  اینکه داریوش یگانه  بیان  با  داشت.وی 
مجرب شهرستان و استان است، از وی خواست بر نامه 
۱۰ ساله  مدونی را برای شهرهشتگرد ترسیم کند.
وی از نمایندگان استان البرز خواست پیگیری کنند 
تا مالیات بر ارزش افزوده در تهران بسته نشود و این 
بخش با وجود پتانسیل های فراوان برای شهرستان 
لحاظ گردد تا قرار داد ها در شهرستان منعقد بشود و 

منفعت آن نصیب  شهرستان گردد. 
حجت الاسلام مختاری از همه مدیران خواست 
تا با شهردارجدید هشتگرد همکاری کنند تا توقعات 
شود  اجرا  شهردار  توسط  خوبی  به  مردم  وخواسته 
شورای  مجلس  در  مردم   نماینده  حدادی  .علی 
اسلامی هم دراین جلسه طی سخنانی مطالبه گری 
را از محوری ترین اصول خود در مسئولیت نمایندگی 
مردم درمجلس بیان کرد وگفت:من ارتباطات خود را 
با وزرا و مسئولین برای حل مشکلات و مطالبه گری 
در هریک از قوا در برنامه های  خود قرار داده وآن را 
باقوت پیگری می کنم.وی یکی از حلقه های مفقوده 
کشور را آمایش سرزمین مطرح کرد و افزود: قرار شد 
سند چشم انداز آمایش سرزمینی که در همه موارد 
شد،در  خواهد  مانع  مسئولین  ای  سلیقه  ازعملکرد 
الویت قرار بگیرد و این می تواند در تصمیم گیریها 
.دکتر حدادی در خصوص عدالت  باشد  بسیار مهم 
بودجه  از تخصیص  و  نمود  بیان  اجتماعی سخنانی 
در بخش های مختلف لابیگری نام برد و ادامه داد: 
محور عدالت می تواند در این بخش فعال شود و در 
بحث منابع در آمدی فروش از سد طالقان باید در 
منطقه هزینه شود و این عدالت نیست در آمد ارزش 
افزوده به تهران برسد .علی حدادی افزود :جهش تولید 
نقشه راهی است که با بیان و صحبت عملی نمی شود 
و باید حرکت کرد ، و جهش تولید را باید مردم در 

سفره هایشان ببینند .وی ادامه داد :صنایع تبدیلی 
در سه شهرستان باید  فعال شود و آنچه حق مردم 
است به آنها تعلق گیرد .حدادی گفت: در نشستی 
با معاون وزیر پیگیر مطالبات به حق مردم در حوزه 
های مختلف هستم .نماینده مردم ساوجبلاغ ، نظرآباد 
انسجام  و  به  از شوراهای اسلامی دعوت  و طالقان 
وحدت کرد تا این همدلی در باقی مانده عمر شوراهای 
اسلامی منشا خیر و برکات برای ساکنان باشد .وی از 
اصلاح قانون شوراهای اسلامی خبر داد و گفت : تا قبل 
از انتخابات شوراها این طرح به صحن مجلس ارسال 
می شود تا خلآءهای قانونی ترمیم و شاهد خدمات 
بهتر شوراهای اسلامی درشهرها وروستاها باشیم .در 
ادمه مراسم درویش پور معاون هماهنگی امور عمرانی 
باید  گفت: شهرداری  البرز طی سخنانی  استانداری 
بدو  امورشهراز  تمام   ، کند  هزینه  بخشها  درتمامی 
تولد تا فوت با شهرداری است که باید همواره در کنار 
مردم باشد .وی گفت : دغدغه شهرداری مدام برای 
مدیریت شهرداری است تا در زمینه های مختلف با 
ایجاد نظام هزینه به مردم خدمت رسانی نماید واین 
درحالی است که کار کردن در شهرداریها بسیار سخت 
است.درویش پور افزود: اقتدار برای تمام دولت ها مهم 
است دولت ها اقتدار خود را در سلاح می دانند ولی 
در نظام ما قدرت به مردم است ، مشارکت وقتی است 
که مقبولیت باشد این مقبولیت وقتی اتفاق می افتتد 
که خدمات به درستی صورت بگیرد.معاون هماهنگی 
روستایی  گفت:جمعیت  البرز  استاندار  امورعمرانی 
بسیار کاهش یافته و این چالش در حال حاضر در 

شهر ها بیشتر است و باید در اینده خدمات در شهرها 
را از حیث قانون گذاری قوی کرده و سرویس بیشتری 
بدهیم چون مردم تقسیم بندی را نمی دانند و همه 
چیز را به نظام وصل می کنند .وی افزود:نارضایتی 
در عدلیه ، بدلیه و نظمیه ریشه تاریخی دارد و باید 
کارمان را درست انجام بدهیم که این منشا رضایت 

مندی را در بر خواهد داشت .
رفتنی  آمدنی  افزود:هر  درپایان  پور  درویش 
اختیار  در  که  است  فرصتی  این  مهم  آنچه  و  است 
شما گذاشته شده و باید به درستی از آن بهره مند 
هشتگرد  شهر  اسلامی  شورای  رییس  شوید.جوادی 
نیزاز خدمات امیر بهمنی تشکر کرد و گفت : بهمنی 
منشا خیر و بر کات خوبی برای شهر بود و ما توقع 
داریم داریوش یگانه هم در مابقی عمر شورا ما را پیش 
مردم با استفاده از تجربیات خود رو سفید کند .امیر 
اقدامات و  بهمنی در مراسم تودیع خودش به بیان 
برنامه خود در مدت تصدی شهرداری پرداخت وگفت: 
یکی از اقدامات مهم شهرداری درزمان بنده ساماندهی 
دست فروشان بود و ایجاد اشتغال برای ۴۰۰ نفر ، 
جذب سر مایه گذار در حوزه های مختلف و ساخت 
دیگر  از  ورزشی  طرح  چندین  و  تجاری  های  واحد 
طرح های شهرداری بود که عملیاتی شد و من بسیار 
دیگر  اقدامات  از  سابق هشتگرد  .شهردار  خوشحالم 
خود رفع  مشکلات مالکان کوثر بیان کرد و گفت: 
کار بسیار سختی بود و توانستیم خدمت بزرگی بعد 
از دو دهه که معطل مانده بود انجام بدهیم .سرپرست 
معارفه  و  تودیع  مراسم  نیزدر  ساوجبلاغ  فرمانداری 

شهردار هشتگرد از داریوش یگانه به عنوان یکی از 
شهرداران خوب استان بیان کرد و گفت : قطعا” شاهد 

تحولات خوبی در حوزه عمرانی خواهیم بود .
مهندس ورزشی از معاون استاندار، نماینده مردم 
مجلس تشکر کرد و گفت : دغدغه ارزش افزوده که 
مهمی  تواندعامل  می  شد  مطرح  امروز  نشست  در 
در توسعه شهرها باشد و انشاالله با پیگیری  بتوانیم 
شاهد بازگشت این مبالغ به حساب شهرداریها باشیم 
.ورزشی در ادامه به سال پایانی خدمات شوراهای این 
دوره اشاره کرد و گفت : می دانم فشار مضاعفی بر کار 
این عزیزان است ولی توقع و انتظار دارم در فرصت 
باقی مانده نهایت تلاش خود را برای ارائه خدمت به 

مردم درالویت کارخود داشته باشند .
درپایان مراسم داریوش یگانه  از حسن اعتماد 
مجدد شورای اسلامی تشکر کرد وگفت:تمام زحماتی 
برمی  شهروندان  رضایت  به  کرده  تعریف  قانون  که 
گردد و من افتخار می کنم باز بعنوان خادم این مردم 
از  افزود: هشتگرد  .وی  عزیزمنصوب شدم  و  خوب  
جمله شهر های تمیز و قانونمند است که نشان از 
زحمات شهرداری های گذشته و امروزدارد.مهندس 
یگانه از کارکنان شهرداری به عنوان نیروهای تخصصی 
بیان کرد که منجر به خدمات مطلوب تر به شهروندان 
خواهد شد .شهردار سابق شهرهای هشتگرد ، طالقان 
، چهارباغ ، کوهسار و نظر آباد با بیان کارهای عمرانی 
انجام شده در زمان تصدی های خود ، از اجرای بیشتر 
از ۲۰۰ پروژه عمرانی در دوره قبلی تصدی شهرداری 
تعامل  و  همکاری   : افزود  و  گفت  هشتگرد سخن 
سبب  شهروندان  مشارکت  و  شورا  محترم  اعضای 
بزرگی  های  پروژه  قبل  دوره  در  بتوانیم  تا  گردید 
از قبیل مجتمع فرهنگی ، هنری ۹ دی و بوستان 
با کمترین هزینه ها در هشتگرد تکمیل  بانوان را 
و به بهره برداری برسانیم  و امیدوارم با شناختی 
که از شهر دارم و نیز حمایت اعضای محترم شورا 
و تلاش پرسنل شهرداری در یکساله باقیمانده نیز 
اقدامات موثری را به نتیجه برسانیم .مهندس یگانه 
در ادامه گفت: از سال ۸۳ مسئولیت شهرداری را 
پذیرفتم و این سومین بار است مسئولیت شهرداری 
توانستیم  مدت  این  در  و  گیرم  می  را  هشتگرد 
های  هزینه  با  عمرانی  درحوزه  را  خوبی  خدمات 
بسیار پایین انجام دهیم .شهردار جدید هشتگرد در 
پایان سخنان خود از همگان  خواست کمک کنند 
آبادانی  و  عمران  برای  است  نیاز  آنچه  ادامه  در  تا 

بیشتر شهر هشتگرد انجام دهند.

 نشست خبری فرماندهی نیروی انتظامی گنبدکاووس و تجلیل از خبرنگاران
پیشکسوت  خبرنگار  مخمی  حاجی  قربان  کاووس-  گنبد 
نیروی  فرماندهی  سوی  از  قبلی  دعوت  طبق  گلستان:  استان 
نشست  عنوان»  تحت  ای  جلسه  کاووس  گنبد  شهرستان  انتظامی 
از  تجلیل  و  کاووس  گنبد  انتظامی  نیروی  فرماندهی  خبری 
نیروی  فرمانده  فر  علی  محمود  سرهنگ  حضور  با  خبرنگاران« 
انتظامی گنبد، سرهنگ مسعود بارانی جانشین پلیس راهور گنبد، 
انتظامی  نیروی  عمومی  روابط  مسئول  آبادی  حکم  حسن  سروان 
دفتر  محل  در  رسانه  اصحاب  و  مطبوعات  خبرنگاران  و  گنبد 
ابتدا،  جلسه  این  گردید.در  برگزار  این شهرستان  انتظامی  فرمانده 
حضور  از  قدردانی  و  تشکر  و  سلام  عرض  ضمن  فر  علی  سرهنگ 
استان  و رسانه های گروهی در شرق  بموقع خبرنگاران مطبوعات 
گلستان سخنان مبسوطی ایراد نمودند. وی در قسمتی از سخنان 
خود گفت: رسانه ها و خبرنگاران در ایجاد امنیت در جامعه نقش 
را   عزیزان  این  نقش  عمومی  افکار  دهی  در سوق  و  دارند  بسزایی 
شاهد بودیم که سپاسگزارم و ایجاد امنیت عمومی یکی از وظایف 
از  بخشی  نیز  امنیت  احساس  لذا  و  است  انتظامی  نیروی  اساسی 
اجتماعی  امور  تخریب  برای  دشمنان  تلاش  و  باشد  می  امنیت 
از  خصوص  این  در  ها  رسانه  که  است  فرهنگی  تهاجم  طریق  از 
بی  بنابراین،  و  دارند  بسزایی  تأثیر  جامعه  به  رسانی  اطلاع  طریق 
از  ایران  اسلامی  جمهوری  مقدس  نظام  اقدامات  از  بخشی  تردید 
طریق تلاش خبرنگاران در پاسداری از انقلاب اسلامی صورت می 
و  است  قضائیه  قوه  ضابط  انتظامی  نیروی  افزود:  فر  پذیرد.علی 
نمایید  می  مشاهده  را  سارقین  افزایش دستگیری  در صد  شما7۰ 
ابتدا  بنده  نظر  به  پلیس.  نه  است  قضائیه  قوه  گیرنده  تصمیم  ولی 
به  توجه  با  و  کنید  بررسی  موشکافانه  شما  را  سرقت  علت  باید 
می  جامعه  در  سرقت  عوامل  از  بیکاری  نرخ  و  اقتصادی  شرایط 
گارگاه  یا  و  کارخانه  یک  تواند،  می  متمول  فرد  یک  مثلًا  باشد. 

از  بعد  خیر  فرد  این  و  کند  ایجار  منطقه  در  کوچکی  صنایع  و 
را جذب  افراد  نوع  این  فقط  تواند  زندان می  از  فارق شدن سارق 
به  را  انسان  یک  هم  و  دارد  اخروی  اجر  هم  امر  این  که  نماید 
با  دررابطه  خبرنگاران  نماید. سپس  می  جامعه  تقدیم  سالم  شکل 
 ،.... کانال  طریق  از  ها  قومیت  به  توهین  ها،  موتوسیکلت  توقیف 
فرهنگ سازی در  و  از طریق روحانیت  فروشان  مواد مخدر  ارشاد 
این مورد، قضیه ندامتگاه گنبد و عدم دعوت از خبرنگاران، اثرات 
ایجاد  شکاری،  های  اسلحه  کنترل  مجازی،  فضای  منفی  و  مثبت 
تولیدات  ایجاد  برون،  اینچه  راهی  سه  در  پلیس  پاسگاه  مجدد 
و  داریوش  پارک  و  ملی  باغ  در  امنیت  ایجاد  پلیس،  در  ای  رسانه 
... سئوالاتی  و  غربی  امامزاده  انتهای خیابان  پارک جدیدالتأسیس 
پاسخ  پرسش های مطرح شده،  از  به هر یک  که  کردند  را مطرح 
های لازم داده شد است.و آنگاه سروان حسن حکم آبادی مسئول 
در5  ای۹۹-۹۸  مقایسه  آمار  گنبد  انتظامی  نیروی  عمومی  روابط 
ماهه امسال یعنی سال ۹۹ را بدین شرح اعلام نمودند.وقوع سرقت 
قبل۴۲  سال  مشابه  مدت  به  نسبت   ۹۹ ابتدای سال  از  مهم  های 
درصد  مهم6۸  های  سرقت  کشف  است-  داشته  کاهش  درصد 
دستگیری  افزایش-  درصد  مخدر۹۴  مواد  انواع  کشف   - افزایش 
خرده فروشان مواد مخدر۳۹  درصد افزایش- جمع آوری معتادین 
متجاهر۸ درصد کاهش – تعداد۳۲ پرونده و ستگیری  بیش از ۲۰ 
نفر قاچاقچی – ارزش ریالی کالاهای کشف شده قاچاق از ابتدای 
جرایم  انواع  وقوع  ریال-  میلیارد   5۰ از  بیش  کنون  تا  سال۹۹ 
درصد  سایبری۱۰  جرایم  انواع  کشف  کاهش-  درصد  سایبری5۳ 
تعداد  افزایش-  درصد  سایبری7۳  مجرمین  دستگیری  کاهش- 
تصادفات درون شهری۲5درصد کاهش - تعداد متوفیان تصادفات 
تصادفات  مجروحین  تعداد  کاهش-  درصد  شهری۲۸  درون 
شهری۱7  برون  تصادفات  نعداد  کاهش-  درصد  شهری۹  درون 

شهری۱7  برون  تصادفات  مجروحین    درصدکاهش-تعداد 
درصد  شهری۲۳  برون  تصادفات  متوفیان  تعداد  درصدکاهش- 
افزایش- وقوع در گیری و نزاع۲5 درصد کاهش – وقوع درگیری 
با  شهروندان  های  تماس  تعداد  کاهش-  درصد  فردی۲5  نزاع  و 
هزار  کاهش)حدود۱۸  درصد   ۹  -۱۱۰ پلیسی  های  فوریت  مرکز 
و  کاهش  درصد  قضایی۱5  پرونده  تشکیل  مرکز۱۱۰(-  با  تماس 
ابتدای   از  ها  واحد مشاوره کلانتری  پرونده های مصالحه شده در 
در  باشد.  می  در صد  قبل۱۸  مشابه سال  به مدت  نسبت  سال۹۹ 
پایان  هر یک از خبرنگاران حاضر در جلسه ضمن ارائه پیشنهادات 
از  که  کردند  مطرح  را  خود  سئوالات  مختلف  مسائل  خصوص  در 
سرهنگ  و  گنبد  انتظامی  نیروی  فرمانده  فر  علی  سرهنگ  سوی 

مسعود بارانی به سئوالات مطرح شده، پاسخ های لازم را دادند. 
از  یکی  سئوال  جواب  در  راهور  پلیس  جانشین  بارانی 
رسانه  اصحاب  و  خبرنگاران  مساعدت  ار  تشکر  ضمن  خبرنگاران 
در جهت فرهنگ سازی گفت: اولویت راهور تذکر و فرهنگ سازی 
همه  به  ما  باشد.  می  راهور  پلیس  راه حل  آخرین  و جریمه  است 
ارتکاب  افراد در صورت  ابتدا به تمام  همکاران سفارش کردیم که 
بار دوم و در صورت تکرار  ترافیکی تذکر داده شود و در  تخلفات 

اقدام به جریمه کنند. تخلف 
جانشین پلیس راهور گنبد افزود: تلاش ما ایجاد یک فرهنگ 
درست ترافیکی و رانندگی در سطح شهر است و مطمئن باشید که 
بعضی  ولی  نمی دهد  قرار  کاری خود  اولویت  در  را  پلیس جریمه 
مواقع ما مجبور می شویم که در  مقابل بی تفاوتی بعضی از افراد 
در برابر قانون و حقوق دیگران اقدام به جریمه کنیم. بنابراین، ما 
برای کاهش ترافیک و تصادفات احتیاج به فرهنگ سازی درست و 
از جمله استفاده از وسائل نقلیه عمومی و عدم استفاده از ماشین 

با تک سرنشین هستیم. 

تأمین برق 30 مگاواتی شهرک ها و 
نواحی صنعتی همدان و بهار 

 مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان 
همدان با بیان تأمین برق ۳۰ مگاواتی شهرک ها و 
نواحی صنعتی همدان و بهار و پروژه توسعه خوشه 
همدان  گفت:  تویسرکان  منبت  و  مبل  صنعتی 
برتر  فناور های  بر  مبتنی  ویژه  منطقه  بین ۴  در 
است.به  قرار گرفته  تبریز  تهران،  در کنار مشهد، 
گزارش روابط عمومی شرکت شهرک های صنعتی 
استان همدان، محمدرضا بادامی، مدیرعامل شرکت 
شهرک های صنعتی استان همدان با اشاره به اینکه 
همدان در بین ۴ منطقه ویژه مبتنی بر فناور های 
برترقرار دارد، افزود: در همین راستا و در آغاز کار، 
5۰ هکتار به این حوزه اختصاص داده شده و با ۳ 
واحد فناور خوب عقد قرارداد شده است. مدیرعامل 
در  همدان  استان  صنعتی  شهرک های  شرکت 
قسمت دیگری از سخنان خود با اشاره به اهمیت 
توسعه  افزود:  زیرساخت ها  حوزه  در  برنامه ریزی 
و  هکتار  مساحت ۴۰  به  بهاران  صنعتی  شهرک 
ایجاد بستر سرمایه گذاری برای استقرار ۸5 شرکت 
مهم  اقدامات  از  گذشته  سال  در  جدید  تولیدی 
این مجموعه بوده که در این راستا زیرساخت های 
لازم برای آغاز به کار این واحد ها تأمین شد.وی 
طرف  از  فراوانی  استقبال  اینکه  بیان  با  ادامه  در 
تولیدکنندگان سفال و سرامیک و چینی و آلات 
صنعتی  شهرک  در  فعالیت  به منظور  بهداشتی 
فراهم  برای  کرد:  تصریح  گرفته،  صورت  لالجین 
برای  مناسب  فضایی  و  لازم  زیرساخت ها  کردن 
توسعه این حوزه در سال گذشته، شهرک صنعتی 
با تملک زمین آغاز به کار کرده است. لالجین ۲ 
بادامی وجود یک خوشه صنعتی مبل و منبت در 
شهرستان نهاوند و روستای دهفول را لازم دانسته 
و بیان کرد: به همین منظور حدود 5۰ مورد کارگاه 
با پیش بینی ایجاد زیرساخت اولیه در جوار شهرک 
صنعتی نهاوند انجام شده است و به زودی 5۰ واحد 
کارگاهی در آن مستقر می شود.این مقام مسئول 
در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به اینکه 
در شهرستان تویسرکان و ناحیه صنعتی فرسفج 
استقبال مناسبی در حوزه تولید دارو رخ داده افزود: 
کار تملک فاز ۲ این ناحیه صنعتی صورت گرفته و 

اقدامات لازم در سالجاری انجام خواهد شد.

 آئین قرعه کشی شهروندان 
خوش حساب شهرداری گرگان

مراسم قرعه  کشی جوایز شهروندان خوش 
با   ۱۳۹۸ سال  در  گرگان  شهرداری  حساب 
حضور نماینده دادستان عمومی و انقلاب مرکز 
استان گلستان، نماینده فرماندار گرگان، حراست 
شورای  رئیس  و  شهردار  گرگان،  شهرداری 
قرعه  این  برگزار شد.طبق  گرگان  شهر  اسلامی 
سکه   ۳۰ پراید،  خودروی  دستگاه  یک  کشی 
ربع بهار آزادی و ۲۰ کمک هزینه سفر زیارتی 
به  کرونا  ویروس  شیوع  شرایط  به  توجه  با  که 
خواهد  اهدا  برندگان  به  نقدی  جایزه  قالب  در 
قرعه کشی  از گردونه  شد.قرعه های خارج شده 
بر اساس کد نوسازی بوده و هر شهروندی که در 
سال گذشته عوارض خود را زودتر و در ماه های 
شانس  از  باشد  کرده  پرداخت  سال  ابتدایی 
است. بوده  برخوردار  قرعه کشی  برای  بیشتری 
اسامی برندگان در روزهای آینده از طریق پایگاه 
اطلاع رسانی شهرداری گرگان اعلام خواهد شد.

 شهردار اصفهان:
عملیات ساخت دوازدهمین ایستگاه 

خط دوم مترو آغاز شد
با  مترو  دوم  خط  گفت:  اصفهان  شهردار 
پنجشنبه  روز  و  است  ساخت  حال  در  سرعت 
در  ایستگاه  دوازدهمین  ساخت  مراحل  گذشته، 
اله  آیت  خیابان  ابتدای  )ع(،  حسین  امام  میدان 
ارتباط  نوروزی در  اله  طالقانی آغاز شد.   قدرت 
زنده رادیویی با برنامه »سلام اصفهان« اظهار کرد: 
از شهروندان می خواهیم با توجه به افزایش شیوع 
کرونا با مراقبت های لازم زمینه حفظ سلامتی خود 
و اطرافیان را فراهم کنند؛ در این خصوص مردم با 
رعایت این موضوع کمک کنند تا از افزایش شیوع 
بیماری جلوگیری شود.  وی ادامه داد: خط دوم 
مترو با سرعت در حال ساخت است و روز پنجشنبه 
مراحل ساخت دوازدهمین ایستگاه در میدان امام 
حسین )ع(، ابتدای خیابان آیت اله طالقانی آغاز 
شد. شهردار اصفهان افزود: خط دوم مترو از دارک 
تا کهندژ ۱6 ایستگاه دارد که عملیات اجرایی چهار 
ایستگاه دیگر در دست برنامه ریزی است. وی بیان 
کرد: به همه تلاشگران عمران و آبادانی و زحمت 
کشان مترو خسته نباشید می گویم، شاید کار این 
کارگران فعلا در زیرزمین دیده نشود اما در سال 
های آینده مردم از نتیجه زحمات آنها بهره مند 
خواهند شد. نوروزی افزود: از پایان هفته جاری، 
وارد ماه محرم می شویم، امسال دستورالعمل هایی 
از سوی ستاد مقابله با کرونا تصویب شده است تا 
همه اقدامات برای عزاداری در چارچوب آن باشد؛ 
شهرداری مانند هر سال کارهای خود را برای سیاه 
پوشی شهر و همکاری با سازمان تبلیغات اسلامی 
و هیئت ها در قالب دستور العمل های ستاد مقابله 
با کرونا اجرا می کند. وی تصریح کرد: مردم هم 
سازمان  با  توانند،  می  ها  محدودیت  به  توجه  با 
زیباسازی و معاونت خدمات شهری همکاری کنند 
و برنامه هایی که امسال امکان اجرای آن وجود دارد 
را در فضای شهر با مشارکت شهرداری انجام دهند. 
شهردار اصفهان افزود: روز عید غدیر دو افتتاحیه 
با حضور وزیر راه و شهرسازی انجام شد که یکی 
 ۸۰ از  برداری  بهره  دیگری  و  صفه  سوار  پارک 
اتوبوس بود؛ البته بلافاصله روز یکشنبه طبق برنامه 
»هر یکشنبه یک افتتاح« با حضور امیر آذرافروز، 
اجرایی  عملیات  اصفهان  در  ارتش  نظامی  ارشد 
ساخت ادامه خیابان توحید به سمت جنوب آغاز 
شد که تاثیر زیادی در روان سازی ترافیک دارد. 
وی با اشاره به اینکه فردا، در یکشنبه این هفته 
هم شاهد بهره برداری از مجموعه ورزشی باغ غدیر 
که از سوی سازمان میادین و ساماندهی مشاغل 
شهری بازسازی و تجهیز شده است، خواهیم بود، 
ماه  شش  ورزشگاه  این  بازسازی  عملیات  گفت: 
بالغ بر ۱۹ میلیارد  به طول انجامید و هزینه ای 
ریال دربرداشت که امیدواریم مورد استقبال همه 

ورزشکاران و مردم قرار گیرد.  

دبیر کمیته انسجام بخشی امور زنان و 
خانواده شرکت های صنعت آب و برق 

خوزستان منصوب شد
و خانواده  زنان  امور  وزیر در  با حکم مشاور 
“دبیر  عنوان  به  روزبهانی  احمدی  شهناز  خانم 
کمیته انسجام بخشی امور زنان و خانواده شرکت 
خوزستان”  استان  در  برق  و  آب  صنعت  های 
منصوب شد.بر اساس حکم صادره از سوی مولود 
شیوا مشاور وزیر در امور زنان و خانواده، فعال سازی 
خانواده  و  زنان  امور  مشاورین  هماهنگی  کمیته 
منظور  به  استان  برق  و  شرکت های صنعت آب 
تعامل هر چه بیشتر و تشکیل جلسات منظم با 
هدف اجرای بندهای برنامه عملیاتی ابلاغی دفتر 
امور زنان و خانواده وزارت نیرو به صورت استانی 
و شناخت دقیق مسائل و مشکلات بانوان شاغل 
جمله  از  استان  برق  و  آب  صنعت  های  شرکت 
است.تلاش  روزبهانی  احمدی  به  محوله  وظایف 
و  امکانات  از  همکار  بانوان  برخورداری  منظور  به 
ظرفیت های علمی، فرهنگی – ورزشی و ..شرکت 
و  ریزی  برنامه  و  استان  برق  و  آب  های صنعتی 
–الف-ب-  هفته  هر   “ های  برنامه  در  مشارکت 
از دیگر وظایف محوله در حکم  ایران” در استان 
امید  است:  آمده  حکم  این  ادامه  است.در  صادره 
است با استعانت از خداوند منان در راستای تحقق 
اهداف و سیاست های وزرات نیرو و بهره گیری از 
تجارب مدیران عامل محترم در چارچوب وظایف 

محوله موفق و پیروز باشد.

تجلیل از برگزیدگان دومین دوره 
جشنواره نیرو و رسانه )نور( در گلستان 

همزمان با سراسر کشور
از برگزیدگان دومین دوره جشنواره نیرو و رسانه 
)نور( همزمان با سراسر کشور تجلیل شد.به گفته 
رحمت قره خانی دبیر روابط عمومی شورای هماهنگی 
صنعت آب و برق و مدیر روابط عمومی توزیع برق 
گلستان، طی مراسمی به همت روابط عمومی و اطلاع 
رسانی وزارت نیرو با حضور  وزیر محترم نیرو و نخبگان 
عرصه رسانه به صورت ویدئو کنفرانسی از برگزیدگان 
برتر دومین جشنواره نیرو و رسانه تجلیل شد.آرش 
بایی و وحید حاج سعیدی دو خبرنگار حوزه آب استان 
گلستان که در بخش های گزارش رادیویی و تیتر حائز 
رتبه های دوم و سوم گردیدند نیز به نیابت از وزیر 
محترم نیرو جوایز و تندیس خود را از دستان مهندس 
نصیری مدیرعامل شرکت توزیع برق و رییس شورای 
انسجام بخشی صنعت آب و برق گلستان و همچنین 
مهندس حسینی مدیرعامل آب منطقه ای گلستان 

دریافت نمودند.

 ملاقات مجازی مردم گلستان 
در هفته دولت با وزیر نیرو

مدیر دفتر روابط عمومی شرکت توزیع نیروی 
برق گلستان از فراخوان ارسال پرسش از وزیر نیرو 
به مناسبت هفته دولت خبر داد .به گزارش روابط 
عمومی ، رحمت قره خانی گفت : هم زمان با هفته 
زنده شبکه  پخش  در  با حضور  نیرو  وزیر  دولت، 
ویدئویی آپارات به سوالات و مشکلات مردم پاسخ 
می دهد.وی گفت : ملاحظات بهداشتی مرتبط با 
شیوع ویروس کرونا و هشدارهای ستاد ملی مقابله 
با کرونا باعث شده تا در هفته دولت امسال، بسیاری 
از برنامه ها مردمی وزرا و مسئولان اجرایی کشور 
تحت تاثیر این موضوع قرار گیرد. از این رو، روابط 
عمومی وزارت نیرو درصدد است تا این حضور و 
بستر فضای  را در  به مردم  پاسخگویی مسئولان 
مجازی و به صورت آنلاین اجرایی کند.قره خانی 
اضافه کرد :بر همین اساس، رضا اردکانیان، وزیر 
ساعت ۱۴  شهریورماه  چهارشنبه 5  روز  در  نیرو 
با حضور در پخش زنده شبکه ویدئویی آپارات به 
سوالات دریافت شده از سوی مردم پاسخ خواهد 
داد.دبیر روابط عمومی شورای صنعت آب و برق 
گلستان گفت : لذا از تمامی هم وطنان در سراسر 
استان دعوت می شود تا سوالات و مسائل خود را 
فایل ویدئویی یک  قالب  برق در  در زمینه آب و 
دقیقه ای از تاریخ ۲۲ مردادماه تا یکم شهریورماه از 
طریق لینک Pr.moe.gov.ir به روابط عمومی 

وزارت نیرو ارسال فرمایند.

تکذیب نهایی شدن تیمداری شهرداری 
گرگان در لیگ برتر

عمومی  روابط  اطلاع رسانی  مرکز  گزارش  به 
شهرداری گرگان، آرش فولادیان با تبریک روز خبرنگار 
و تقدیر از همه خبرنگاران و رسانه های فعال در استان 
گلستان و سطح کشور که اخبار صادقانه، صحیح و 
دقیق را منعکس می کنند درباره مطلب منتشر شده 
مدیرکل  قول  از  استان  خبرگزاری های  از  یکی  در 
ورزش و جوانان گلستان درباره قطعی شدن تیمداری 
شهرداری گرگان در فصل آینده لیگ برتر بسکتبال 
باشگاه های کشور گفت: این خبر را رسما تکذیب 
می کنیم.وی ادامه داد: هنوز هیچ تصمیمی درباره 
تیمداری در فصل آینده گرفته نشده و با توجه به 
حضور معاون وزیر ورزش و جوانان و رئیس فدراسیون 
در گرگان منتظر نظر رسمی و نهایی وزارت ورزش 
در خصوص خواسته های شهرداری گرگان هستیم.
سخنگوی تیم بسکتبال شهرداری گرگان تصریح کرد: 
ما پیگیری هایی را هم بعد از انتشار خبر با مدیرکل 
ورزش و جوانان گلستان داشتیم که ایشان هم اعلام 
کردند که به هیچ عنوان مطلب را اینگونه که منتشر 
به  نکرده است.فولادیان گفت: متاسفانه  بیان  شده 
نظر می رسد اشتباه خبرنگار یا آن رسانه باعث وارونه 
جلوه دادن بیان مدیرکل ورزش و جوانان گلستان 
شده است.وی با تقدیر از تمام تلاش ها و پیگیری ها 
و رایزنی های مدیرکل ورزش و جوانان گلستان در 
خصوص خواسته های تیم بسکتبال شهرداری گرگان 
از فدراسیون بسکتبال گفت: همانطور که مدیرکل 
محترم ورزش و جوانان در بخشی از این گفت وگوی 
منتشر شده به آن اشاره کردند، تیم شهرداری گرگان 
مدیریت مستقل دارد و هرگونه تصمیم گیری برای 
تیمداری و یا عدم شرکت در لیگ برتر بسکتبال 
بر عهده مدیران این مجموعه است.سخنگوی تیم 
بسکتبال شهرداری گرگان تصریح کرد: تا زمانی که 
به حقوق معنوی تیم بسکتبال شهرداری گرگان و 
ارزش گذاری هواداران این تیم به عنوان پرشورترین و 
با فرهنگ ترین هواداران بسکتبال کشور که به عنوان 
سرمایه اجتماعی محسوب می شود احترام گذاشته 
نشود شهرداری گرگان در لیگ برتر حاضر نخواهد شد.

 کسب مقام اول حراست شرکت برق لرستان برای چهارمین سال متوالی 
نشانی از سلامت شرکت توزیع برق استان است

7 پروژه برقی در استان گیلان، افتتاح و به بهره برداری می رسد
با مدیرکل  برق منطقه ای گیلان در دیدار  مدیر عامل شرکت 
صداوسیماي مرکز گیلان، از افتتاح و بهره برداری 7 پروژه در قالب 
پویش فراگیر الف ب ایران در استان گیلان خبر داد.بهمن داراب زاده 
مدیر عامل  شرکت برق منطقه ای گیلان به مناسبت روز خبرنگار، 
با مدیرکل صدا وسیماي مرکز گیلان و خبرنگاران آن  ضمن دیدار 
مرکز و قدردانی از زحمات ایشان، گفت: وضعیت صنعت برق کشور از 
لحاظ تولید، انتقال ،توزیع و مصرف از آغاز تابستان به صورت آنلاین 
توسط مقام عالی وزارت نیرو ، مدیران عامل شرکت توانیر و شرکت 
های زیر مجموعه توانیر مورد پایش قرار می گیرد.وی افزود: نتیجه 
تابستان سال  بود که در  این  به شکر خدا  و عملکرد،  ها  پایش  این 
جاری هیچ گونه خاموشی برنامه ریزی شده در استان گیلان نداشته 
باشیم و انشاء ا... با همکاری مردم در زمینه استفاده بهینه از انرژی 
با  زاده  بگذاریم.داراب  با موفقیت پشت سر  را  امسال  تابستان   ، برق 
اشاره به پویش فراگیر الف ب ایران گفت: در قالب این پویش در سال 
گذشته ۲۲7 پروژه به ارزش ۳۳ هزار میلیارد تومان در زمینه آب و 
برق در استان های کشور و از جمله استان گیلان، افتتاح و مورد بهره 

برداری قرار گرفت.وی افزود: پویش فراگیر الف ب ایران با همان قوت 
در سال جاری نیز  با ۲5۰ طرح به ارزش 5۰ هزار میلیارد تومان اجرا 
را سپری کرده  پویش  از  امروز که چهاردهمین هفته  تا  و  می شود 
در سطح  بزرگی  های  پروژه  از  برداری  بهره  و  افتتاح  شاهد  نیز  ایم 
کشور بودیم. در قالب این پویش ، انشاءا... شاهد افتتاح و بهره برداری 
بود.مدیر عامل  استان گیلان خواهیم  پروژه در سال جاری در  از 7 
با بیان اینکه هیچ عملکرد و فعالیتی  شرکت برق منطقه ای گیلان 
بدون اطلاع رسانی و آگاهی بخشی نمی تواند آن طور که بایسته و 
شایسته است روح امید، تکاپو و حرکت را در جامعه زنده نگه دارد، 
گفت: کار تولید برق با کار شما خبرنگاران محترم وجه تشابه جالبی 
دارد. همچنان که برق قابل ذخیره کردن نیست و تولید و مصرف آن 
مواجه  تاخیر  با  چنانچه  نیز  خبر  تولید  است،  همزمان  صورت  به 
انشاءا...  افزود:  داشت.وی  نخواهد  را  اولیه  خبری  ارزش  آن  بشود 
این وجه تشابه به درک متقابل و فهم مشترک بیش از پیش منجر 
با  را  ایران  بتوانیم ملت شریف  با همکاری شما خبرنگاران  تا  شود 
خودمان همراه کنیم تا با استفاده هوشمندانه از انرژی برق شاهد 

زاده  باقر  باقر  نباشیم.محمد  استان  سطح  در  خاموشی  گونه  هیچ 
مدیرکل صداوسیماي مرکز گیلان نیز در این دیدار ضمن قدردانی 
صداوسیماي  گفت:  گیلان،  ای  منطقه  برق  شرکت  مدیرعامل  از 
راستای  در  همکاری  هرگونه  آماده  گذشته  مانند  به  گیلان  مرکز 
دوسویه  تعامل  این  امیدوارم  و  است  سازی  آگاه  و  رسانی  اطلاع 

باشد. داشته  استمرار 

حراست شرکت توزیع برق لرستان برای چهارمین بار موفق به کسب 
مقام اول در میان کلیه دفاتر حراست  صنعت آب و برق کشور شد.به 
گزارش روابط عمومی شرکت توزیع برق لرستان مهندس فریدون خودنیا 
ضمن اعلام این خبر گفت: صمیمانه این موفقیت را به عزیزان سخت کوش 

در حراست شرکت توزیع برق لرستان تبریک می گویم و اعتقاد دارم کسب 
این موفقیت در طول چهارسال متوالی در مجموعه ی بزرگ صنعت آب 
و برق امکان پذیر نبود مگر با مجاهدت خالصانه و انقلابی سربازانی که 
همواره تلاش کرده اند ضمن بیداری در امر نظارت ، به عنوان ستونی امن 
پشتیبان اهداف بزرگ شرکت برق لرستان در خدمت به مردم لرستان 
باشند.مهندس خودنیا افزود: برق لرستان همواره از سرمایه های انسانی 
ارزشمندی در مسیر تلاش خالصانه به مردم استان بهره مند بوده است 
و مجموعه حراست این شرکت نیز در طول سالهای گذشته هرگز در 
مسیر خدمت کوتاهی نداشته است.مهندس مهدی حیدری زاد مدیر 
حراست شرکت توزیع برق نیز ضمن قدردانی از تلاش همکاران خود 
در مجموعه حراست برق لرستان گفت:  این موفقیت حاصل سلامت 
شرکتی است که در طول چهارسال گذشته تلاش کرده، ضمن خدمت 
به مردم فرهیخته لرستان ، همواره پایبند به قوانین و انضباط اداری 
باشد و بی شک در این میان نباید نقش مدیریت این شرکت جناب 

مهندس خودنیا در حمایت های لازم و پاسداری از قوانین نظام اداری 
به عنوان سربازی  افزود: من مفتخرم  زاد  نادیده گرفت.حیدری  را  و 
از مجموعه شرکت توزیع برق اعلام کنم که قدردان تمام مجموعه ای 
هستم که با وجود بسیاری از مشکلات سالهای اخیر همچون سیلاب 
تلخ ۹۸ و هجوم ویروس منحوس کرونا ، هرگز از تلاش برای خدمت 
به مردم کوتاهی نکردند و این تلاش مضاعف هیچگاه باعث نشد قدمی 
از قانون فراتر رفته و خدای ناکرده چشم بر روی اصول انقلاب و نظام 
توزیع  شرکت  عمومی  ببندند.روابط  ایران  اسلامی  جمهوری  مقدس 
نشانی  که  مجموعه  این  افتخارآفرینی حراست  این  نیز  لرستان  برق 
توزیع  شرکت  چون  خدمت رسانی  دستگاه  پاکی  و  سلامت  از  است 
برق استان را به مردم سرافراز ، مدیریت شرکت توزیع برق و مدیر 
و مجموعه ی عزیزان فعال در حراست این شرکت تبریک می گوید و 
برای همکاران عزیز آرزوی توفیق و سربلندی در امر خدمت رسانی 

هر چه بیشتر را دارد.
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